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Abstract (en)
[origin: CN110030775A] The invention relates to a cooling machine. The cooling machine includes a compressor (1), a condenser (2), an evaporator
(4) and a self-adapting throttle (3). A coolant circulates to pass through allcomponents. At least one tube of the self-adapting throttle (3) includes
a self-adapting material, wherein when the ambient temperature changes, the flow rate in the at least one tube of the self-adapting throttle (3) is
changed.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Kältemaschine, welche einen Verdichter (1), einen Verflüssiger (2), einen Verdampfer (4) und eine adaptive
Drossel (3) umfasst. Durch die einzelnen Komponenten zirkuliert ein Kühlmittel. Zumindest ein Rohr der adaptiven Drossel (3) umfasst ein adaptives
Material, wobei sich bei einer Änderung der Umgebungstemperatur der Durchfluss durch das zumindest eine Rohr der adaptiven Drossel (3) ändert.
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